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Írásbeli kérdés
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Barlangok és építkezők?” címmel, a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok intézn i
Szabó Imre környezetvédelmi és vízügyi miniszter úrhoz . Válaszát írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Általánosságban :

Tervezi-e a magyarországi barlangokkal kapcsolatosan az Ön által vezetett minisztérium a
visszaállamosítást? Tervezi-e a forrásokat és a barlangokat veszélyeztet ő építkezésekke l
szembeni fellépést, az elkerülhetetlen károsodások megakadályozását ?

Konkrétabban :

Tervezi-e a Malom-tó méltó környezetének helyreállítását, a műemlék megóvását ?

Tervezi-e a szakhatósági állásfoglalás kiadásában közreműködő hatósági emberek
felelősségre vonását, különös tekintettel arra, hogy ezt visszamenő legesen, 1 nap alatt, minden
alaposabb vizsgálatot nélkülözve adta ki a Közép-Duna-Völgyi Környezetvédelmi,
Természetvédelmi és Vízügyi Felügyelőség?

Tisztelt Miniszter Úr !

Ugye tisztában van azzal, hogy soha nem lehet a Világörökség része az a terület amelynek
beépítik a forrásait és a barlangjait ?
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